Loan Contract

Lender:	 (hereinafter referred to as Party A)
Borrower:	 (hereinafter referred to as Party B)
    
WHEREAS, lender and borrower have entered into a loan relationship. NOW, THEREFORE, both parties agree to entered into this Loan Agreement with terms and conditions as follows:
1. Party A will lend NTD_______________ to Party B on _________ (dd/mm/yyyy) and this amount of money shall be remitted to Party B’s bank account as follows: 
Bank: __________________________	Branch: __________________________
Account Name: __________________	Account Number: __________________
2. The agreed interest rate of this Loan Agreement is _________ % (or, alternatively, no interest will be charged in this loan agreement).
3. The repayment methods of this Loan Agreement is to pay NTD____________ on the ___ (day) of each month starting from ____________ (dd/mm/yyyy), totally _____ months. Party B shall remit the said amount to Party A’s bank account as follows before the agreed date of each month:
Bank: __________________________	Branch: __________________________
Account Name: __________________	Account Number: __________________
4. Where Party B fails to make repayment on time, the penalty will be charged accordingly with an annual interest rate of _______%.
5. Where Party B fails to make repayment on times for more than two times, Party A may terminate this Loan Agreement during the agreed loan period.
6. Where this Loan Contract is terminated according to preceding article, Party B shall return all of the loan money, unpaid interests and penalty to Party A. 

Contractors
Lender:	Borrower:
Personal ID Number:	Personal ID Number:
Address:	Address:

Date:                 (dd/mm/yyyy)


金錢借貸契約書

貸與人：       				(以下簡稱甲方)
借款人：       				(以下簡稱乙方)
    
茲有貸與人及借款人為金錢借貸經雙方同意訂立本金錢借貸契約，約定如下：

1. 甲方於  年  月  日將金錢新台幣　　　元貸與乙方，甲方應匯款至乙方下列帳戶：____銀行____分行，戶名___________帳號_______。
2. 本借貸契約約定利息為年息百分之_＿＿_。(或本借貸契約不計利息。)
3. 本借貸契約之清償方式為每月____日支付______元，自_____年___月__日起共分為____個月償還，乙方應於每月約定日前匯款至甲方下列銀行帳戶：____銀行____分行，戶名___________帳號_______。
4. 乙方如逾期清償，其違約金計算方式為年息百分之____。
5. 乙方如有怠於支付還款二次以上時，雖在借貸期間存續中，甲方得終止本契約。
6. 本契約依前條終止時，乙方應即將借用金錢全部及積欠利息及違約金一併清還甲方。

立契約書人：
貸與人:								借款人:
身份證字號:							身份證字號:
住址:								住址:
       年    月    日



